
Geachte burgemeester, griffier, raadsleden, 
Zoals u in de Stentor heeft kunnen lezen gaat St. IJssellandschap door met het 
realiseren van een bosbegraafplaats op landgoed ‘t Hemeltje, nadat de ambtenaren van 
de gemeente Deventer een positieve raadsmededeling hierover hebben gedaan. 
Belangen Vereniging Bathmen (BVB) was aanwezig bij de informatie-avond, door St. 
IJssellandschap aan een geselecteerde groep betrokkenen, in het Noaberlokaal op 24 
juni 2015. Omdat de informatie die door IJssellandschap gegeven werd per saldo 0,0 
was, (geen businessplan, geen tijdspad, geen mededelingen over de pre-aanvraag, geen 
financieel plan, geen inrichtingsplan enz. enz.) heeft BVB medegedeeld dat zij het 
proces en de stappen van St. IJssellandschap hier aangaande op de voet zal volgen.  
BVB maakt zich, met velen, zorgen over deze gang van zaken. 
  
Wij vragen aan de raad van Deventer: 
1. om een gedegen visie omtrent bosbegraven te ontwikkelen. Zelfs zou het goed zijn 
om dit provincie-breed te agenderen. Reden daarvan is dat op diverse plaatsen in de 
provincie ‘grootgrondbezitters’ dit soort verdienmodellen opzetten. Op Fortmont (de 
oude steenfabriek) wordt studie gedaan naar de mogelijkheid van bosbegraven, met 
een subsidie van de provincie Overijssel. Ook op de Sallandse Heuvelrug zou, aldus St. 
IJssellandschap, dit soort initiatieven worden onderzocht. 
2. BVB inzage te geven in de omschrijving van  de pré-adviesaanvraag.  
3. BVB op de hoogte te houden van ontwikkelingen over dit onderwerp. 
  
Ter info stuur ik u de brief die de heer Sandberg onlangs gestuurd heeft aan BVB. Met 
daaronder de oplossing zoals die in de Bathmense krant is geopperd via een ingezonden 
brief en tot slot nog een historisch artikel. 
  
Ik wens u een fijne vakantie, wandel eens over landgoed ‘t Hemeltje. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Marlies ter Horst 

secr. BVB 


